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VOORZITTER: O,S. Henriquez, Gezaghebber. 

SEKRETARIS: A.J. Muyale, Wand, Sekretaris van het Eilandgebied. 

Aanwezig zijn de leden: W.C .Anslijn; E‚R-Finck, L.Croes, M, de Cuba, 

Mevr, M.lrausquin, JeGeerman, [,S. de Cuba, C.A,Eman, L.V.Britten;, 

F.D-.Figaroa, AsWerleman;, DsGeCroes, MeCroes, F.„V‚Lacle;, D.Tromp;, 

JeErasmus, JeU,Maduro, DeF lemming; LeA,I.Chance,A.Falconi, alsmede 

de gedeputeerden D.C Mathew en GeA.Oduber. 

Afwezig is het lid: A.T.weWijngaarde. 

DE VOORZITTER: Ik open hierbij deze openbare vergadering en heet U 

allen van harte welkom. 

1. Ingekomen stukken: 

a. Brief van A, Croes en anderen, werkzaam bij de werkverschaffing, 

houdende mededeling, dat zij gaarne in aanmerking komen voor 

benoeming in vaste dienst, 

Op voorstel van de Voorzitter wordt dit stuk verwezen naar de huis- 

houdelijke vergadering. rp: 

b, Brief van S. van der Biezen en anderen, houdende het verzoek om 

de weg vanaf de Hospitaalstraat leidende naar Seroe Blanco, beroe 

Patrishi, Paradera, Babijn;, Marawiel en Rooi Prikichi te doen 

asf alteren. 

Op voorstel van de Voorzitter wordt dit stuk verwezen naar het Bestuurs- 

college om daarna te worden behandeld in een huishoudelijke vergadering . 

c. Afschrift van een aan het Bestuurscollege gerichte brief van een 

bepaalde categorie onderwijzers Ze klasse, houdende mededeling 

dat betrokkenen aan de Rek. Vereniging voor Onderwijzend Personeel 

USE, Thomas" machtiging hebben verleend hun bij het Bestuurs- 

college ingediende verzoekschrift dd, 15 oktober 1966 geheel met 

dit College te regelen, 

Op voorstel van de Voorzitter wordt dit stuk voor kennisgeving aange- 

nomen . 

2, Brief van het Bestuurscollege dd, &1 december 1966, betreffende ver- 

hoging van onderstanden aan on= en minvermogenden., (Agno. 8856/1966; 

bijlage 1966 no. 4l). nieuw bijlage 1967 no. o). 

DE HEER A.WERLEMAN: Mijnheer de Voorzitter, wij zijn zeker gaarne bereid 

deze toestemming te verlenen en wij zien hier, dat het Bestuursccliege 

tenminste gedeeltelijk aan ons verzoek, dat indertijd gedaan werd —= ook 

verschillende malen gedurende begrotingsbehandelingen = is tegemoetge- 

komen. Mijnheer de Voorzitter, ik vind dit een stap in de goede richting. 

Verder heb ik nog enkele vragen. Mijnheer de Voorzitter, er staat hier 

vermeld: voor kinderen, uitgezonderd gebrekkigen met de leeftijdsgrens 

van 18 jaar. Krijgen de gebrekkige kinderen dan het volledig bedrag van 

f,10,-- per week? Het is mij niet helemaal duidelijk. Ik denk, dat 

hiermee bedoeld wordt, dat gebrekkige kinderen en ouderen inbegrepen; 

£.10,-- per week krijgen in plaats van f.7,50. 

Verder, Mijnheer de Voorzitter; weet ik niet of het Bestuurscollege mij 

deze inlichting thans zal geven, maar ik zou heel graag willen weten hoe 

ongeveer de vergelijking is met de bijstand die in Nederland wordt gegeven. 
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Misschien is het een beetje moeilijk, maar ik zou het toch van het 

Bestuurscollege willen vernemen, het hoeft niet nu te zijn, het kan 

ook later, 
Voorts zou ik willen vragen wie eigenlijk in aanmerking komen voor 

onderstand. Dus wat de behoeften zijn. Mag ik ook begrijpen, dat 

hieronder vallen de weduwen en wezen. 

Verder, Mijnheer de Voorzitter, zoals ik reeds zei, vinden wij dit 

een stap in de goede richting, We hadden liever gezien, dat het iets 

meer zou zijn, maar wij begrijpen, dat de financiële toestand van het 

Eilandgebied op het ogenblik geen verdere verhoging toelaat. 

Ik dank U. 

DE HEER J.ERASMUS: Mijnheer de Voorzitter, eind vorig jaar hebben wij 

een voorstel. van Uw College behandeld omtrent de reorganisatie van de 

Maatschappelijke Zorg. Hier in de Raad hebben wij Uw voorstel aange- 

nomen om in verschillende plaatsen en distrikten een zogenaamde 

teontaect lokaliteit! in te schakelen, dus waar de bevolking beter 

eontact kan krijgen ten aanzien van vragen, die zij eventueel zou 

kunnen hebben. Ik wens hier een voorstel te doen dat Uw College meer 

bekendheid geeft omtrent deze "contact lokaliteit! via de Voorlichtings- 

dienst, Vele mensen weten niet dat deze lokaliteiten bestaan. 

DE VOORZITTER: Mijnheer Erasmus, aan de orde is thans tyverhoging van de 

onderstand!' „ 

DE HEER Je ERASMUS: Het gaat over onderstand, Mijnheer de Voorzitter. 

Wanneer iemand in aanmerking wil komen voor onderstand, dan kan hij 

bijvoorbeeld gerust naar Santa Cruz, of Noord of Savaneta gaan bij 

die ‘''eontact lokaliteiten', Dus mijn wens is om meer bekendheid te 

geven aan die lokaliteiten via de Voorlichtingsdienst. Ik dank U. 

DE HEER E.ReFINCK: Mijnheer de Voorzitter, uit de door Uw College aan 

ons toegezonden mededelingen hadden wij kunnen opmaken, dat Uw College 

ongeveer 6 = 7 maanden geleden deze materie in Uw College bestudeerd 

heeft en om advies in handen van deskundigen heeft gelegd, zowel over 

de financiële aard als over sociale sector. Ik ben blij, Mijnheer de 

Voorzitter, dat het resultaat van het initiatief van het Bestuurscollege 

geleid heeft tot een verhoging van deze tegemoetkoming aan de on= en 

minvermogenden. Ik zeg, dat ik blij ben, omdat ik hierdoor zie, dat 

het Bestuurscollege inderdaad aan die mensen denkt, waar het nodig is, 

omdat deze mensen uiteindelijk al jarenlang recht hebben op een verho- 

ging in de tegemoetkoming uit de Eilandskas dan voorheen het geval 

was. Namens deze fraktie steunen wij het voorstel en zeggen wij dank 

voor deze verhoging. 

DE HEER C.A.EMAN: Mijnheer de Voorzitter, ook deze fraktie steunt het 

voorstel voor een verhoging van onderstanden aan on- en minvermogenden, 

Wij hebben gewezen op de gestegen kosten van levensonderhoud, 

Het is al met tien punten gestegen; dus wij zijn ook bereid om onze 

stem aan dit voorstel van het Bestuurscollege te geven. Wij hadden 

liever gezien dat het Bestuurscollege verder ging, maar gezien de 

financiële toestand van het eïland zullen wij ons erbij neerleggen; 

dat het voorlopig op dit bedrag wordt gesteld. 

Mijnheer de Voorzitter, zou U ons kunnen mededelen waar de f „150, 000, 

die U nog nodig hebt uitgeput zal worden? 

DE HEER M.CROES: Mijnheer de Voorzitter, als mede-indiener, vorig 

Jaar, van het voorstel tot verhoging van onderstanden voor de on- en 

minvermogenden, ben ik vanavond zeer verheugd mijn medewerking te 

kunnen geven aan dit voorstel om een begin te maken met de verhoging . 
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De tegemoetkoming, door het Bestuurscollege voorgesteld, is inderdaad 
niet zo verstrekkend als ons voorstel, maar zoals een collega het van- 
avond eerder heeft uitgedrukt: Het is een goed begin. 
Mijnheer de Voorzitter, wij zullen gaarne medewerken om dit goed begin 
vol te houden, Ik dank U, 

DE HEER F.D.FIGAROA: Mijnheer de Voorzitter, natuurlijk zijn wij alie- 
maal blij, dat het Bestuurscollege een stap in de goede richting heeft 
gedaan door de onderstand enigszins te verhogen. Maar in deze brief 
zegt het Bestuurscollege: "In principe wordt geen onderstand verleend 

in gevallen, waarin man of vrouw arbeidsgeschikt is", Natuurlijk weet het 
Bestuurscollege op het ogenblik, dat er vele mannen en vrouwen rond- 
lopen die arbeidsgeschikt zijn, maar die geen werk kunnen krijgen. 
Wat voor onderstand of wat voor steun kunnen deze mensen krijgen? 

DE HEER G.A.ODUBER, GEDEPUTEERDE: Mijnheer de Voorzitter, in de eerste 
plaats zou ik algemeen, namens het College, de raadsleden willen be- 
danken voor de toegekende steun aan het voorstel om verhoging van onder- 

stand. Bij de individuele sprekers vroeg de heer Werleman wat men ten 
aanzien van onderstandsuitkering zou verstaan bij gebrekkige kinderen. 
In onze begroting zijn voor deze gebrekkige kinderen, die normaal meer 
kosten dan wat voor onderstand uitgegeven kan worden, speciale uit- 
keringen op medisch terrein, dus medische hulpprogramma's, 

Wanneer er dus gezegd wordt: in een familie - gebrekkige kinderen uitge= 
zonderd - dan betekent dat, dat zij al gedekt zijn door andere uit- 
keringen, die zij krijgen voor hun speciale toestanden. 
Verder vraagt de heer Werleman hoe dit te vergelijken is met bijstand in 
Nederland. Zo voor de vuist weg, zal het moeilijk zijn om een verge= 
lijking te maken. Dus wij zullen de vraag noteren en het antwoord zal 
U later schriftelijk toegezonden krijgen. 
Verder vraagt de heer Werleman of de weduwen ook vallen onder onderstand- 

uitkering. De weduwen krijgen = zoals de heer Werleman weet: - weduwen- 
pensioen, dat dus een dekking is voor een soort onderstand van lands- 

wege van de Sociale Verzekeringsbank. Dus deze komen dan niet in aan- 
merking voor uitkering met onderstand. 
De heer Erasmus vroeg of er meer bekendheid gegeven kan worden aan 
kantoren in de buitendistrikten, Ik meende te herinneren, dat toen 

deze kantoren geopend werden de nodige publikaties gedaan werden om 

bekendheid te geven aan deze kantoren. Niettemin zullen wij toch de 
mogelijkheid bekijken of dit via de Voorlichtingsdienst misschien van 
tijd tot tijd weer naar voren gebracht wordt en dat men daardoor dus 

meer bekendheid van zou kunnen krijgen. 
De heer Eman vroeg onder andere wat voor dekking aangewezen kon worden 
door deze verhoogde uitkering bij wijze van onderstand, [k moet de heer 
Eman antwoorden, dat uit de Memorie van Antwoord blijkt, dat dit een 
wijziging zal zijn op de begroting 1967, waarvoor wij dus momenteel geen 
dekking hebben. Het zal - zoals wij nu al kunnen zien - een verhoogd 
tekort zijn, tenzij in de loop van het jaar de dekkingen gevonden zullen 
worden. Tot zover, Mijnheer de Voorzitter. 

DE HEER A.WERLEMAN: Mijnheer de Voorzitter, ik ben blij, dat ik antwoord 
heb gekregen van de gedeputeerde van Financiën op de verschillende vragen 

die door mij naar voren zijn gebracht, Echter is de regeling van de 
gebrekkige kinderen mij nog niet helemaal duidelijk. Misschien kan de 
gedeputeerde mij zeggen hoeveel de steun bedraagt, die aan gebrekkige 
kinderen gegeven wordt, Hangt het af van ieder bepaald geval of is er 

cen bepaald bedrag? Ik ken tenminste êén geval waar men f,7,-- krijgt 
per week voor hun kinderen. Dus ik denk, dat in dit geval het kind onder 
de onderstandregeling zou vallen, 
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DE HEER J.ERASMUS: Mijnheer de Voorzitter, ten aanzien van mijn voorstel 

om meer bekendheid te geven in verband met de onderstand, wil ik voor= 

stellen om bijvoorbeeld borden te plaatsen in de verschillende distrikten. 

Op die borden dient te staan de dagen waarop de sociale werksters of 

werkers daar werkzaam zijn. Zo kunnen de mensen meer inlichtingen krijgen 

omtrent, de dagen waarop ze hun onderstandbetaling kunnen krijgen. 

DE HEER C.A,EMAN: Mijnheer de Voorzitter, ten aanzien van arbeids =onge- 

schiktheid heb ik gevraagd aan wie de beoordeling hiervan is overgelaten. 

Wanneer de ouders arbeidsongeschikt zijn komen zij ook daarvoor in 

aanmerking. Maar aan wie wordt de beoordeling overgelaten? 

Ten opzichte van de leeftijd voor gebrekkige kinderen, Mijnheer de Voor- 

zitter, op welke leeftijd wordt dat gesteld? Zodra een kind gebrekkig is; 

onverschillig de leeftijd, wil ik aannemen dat hij in aanmerking komt 

voor onderstand. 
Ten opzichte van de mededeling van de betrokken gedeputeerde, dat er 

nog geen dekking is moet ik zeggen, dat wij in de toekomst zullen moeten 

kijken of wij tot deze dekking zouden kunnen komen, Ik hoop, dat dit 

geschiedt, Maar is het niet iets dat wij hier doen, bijvoorbeeld dat 

wij bepaalde hoop bij een zeker categorie verwekken zonder dat wij er 

zeker van zijn? Mijnheer de Voorzitter, ik hoop dat dit goed nagegaan 

zal worden. 

DE HEER F.D.FIGAROA: Mijnheer de Voorzitter, ik heb niet kunaea volgen 

uit welke bron de mannen en vrouwen, die arbeidsgeschikt zijn en die 

geen werk kunnen vinden, steun kunnen krijgen. 

Uit de zin "Voor kinderen, uitgezonderd gebrekkigen, geldt daarbij de 

leeftijdsgrens van 18 jaar", dacht ik dat deze niet onder de leeftijd 

van 18 jaar vielen. Dus ook als zij 21 jaar zijn, zou ik graag zien 

dat zij ook nog in aanmerking kwamen voor deze f.,2,50 per week en 

daarnaast dat zij nog een extra uitkering krijgen als zij gebrekkig 

zijne 

DE HEER G.A,ODUBER, GEDEPUTEERDE: Mijnheer de Voorzitter, om weer terug 

te komen op de vragen van de heer Werleman en de heer Figaroa ten aan- 

zien van gebrekkige kinderen, moge ik aanhalen dat er in onze aanbie=- 

dingsbrief het volgende staat: "Voor kinderen, uitgezonderd gebrekkigen; 

geldt daarbij de leeftijdsgrens van 18 jaar," 

Dat wil dus zeggen, dat nadat het gebrekkige kind de leeftijd van 18 

jaar bereikt heeft, dus wat normaal een afschaffing van f.l,50 zou 

betekenen, het kan gebeuren = afhangende van de individuele gevallen 

aan de hand van medisch advies en het rapport van de sociale werker = 

dat de uitkering of gehandhaafd wordt op f.1,50 of zelfs gehandhaafd 

wordt op een hoger bedrag, dat verantwoord is vanwege de hogere 

kosten van voedingsmiddelen ete. die bij het gebrekkige kind naar 

voren ken komen. 

De suggestie van de heer Erasmus om borden te plaatsen is reeds in de 

gedachten van de gedeputeerde van Maatschappelijke Zorg aanwezig. 

Hij zegt, dat dit binnenkort te verwachten is. Dus aan Uw wens zal 

tegemoetgekomen worden. 

De heer Eman vroeg wie beoordeelt of men arbeidsgeschikt is. 

Vóór de uitkering van onderstand wordt een rapport opgemaakt. 

Hiervan worden bij de afdeling Arbeidszaken - Maatschappelijke Zorg = 

adviezen opgemaakt waardoor moet blijken of deze persoon/personen 

arbeidsgeschikt zou/den kunnen zijn, Soms komt het wel voor dat 

medisch ook een zeker advies uitgebracht moet worden. 

De heer Figaroa vroeg uit welke bron de arbeidsgeschikten hun in- 

komen krijgen. Wij hebben het hier over uitkeringen aan mensen met 

het minimum vermogen van levensonderhoud en uitkeringen van onderstand, 

ce 
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Hierbij kunnen wij de arbeidsgeschikten niet nemen. Zij die arbeidsge- 
schikt zijn, vooral in het geval van mannen, moeten ondergebracht worden, 
onder andere bij het werkverschaffingsprogramma, Dit wil niet zeggen, 

dat bij de post "Uitkering = Onderstand!, men gebruik moet maken van 
uitkeringen aan mensen die wel willen werken, maar geen werk kunnen 
krijgen. Dit valt onder een heel ander aspekt. 
Ik geloof, dat ik hiermede de vragen in de tweede ronde beantwoord heb, 

Mijnheer de Voorzitter. 

Zonder hoofdelijke stemming wordt dit voorstel aangenomen. 

5, Brief van het Bestuurscollege dd, 5 januari 1967, betreffende uit- 
breiding van de St, Jozefschool en de St, Antoniusschool. (Ag no. 9855/ 

19565 bijlage 1967 no, 1). 

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming wordt dit voorstel 

aangenomen. 

4. Brief van het Bestuurscollege dd, 4 januari 1967, betreffende het 
aanleggen van parkeerplaatsen nabij de Eagle Beach, (Agno. 4128/1966; 

bijlage 1967 no. 2). 

DE HEER C.A,EMAN: Mijnheer de Voorzitter, ik zou gaarne willen vernemen 
- ik weet het niet zo uit mijn hoofd - of wij een plan hebben gekregen 

van hoe deze parkeerplaatsen zullen worden aangelegd. 

Ik zou willen voorstellen, voordat wij onze stem uitbrengen over dit 

onderwerp, dat wij eerst een plan krijgen hierover, Wij moeten zorgen, 
dat daar bij het strand geen ontsiering onstaat. Wij zouden eerst een 
plan willen bekijken. Ook inlichtingen omtrent het technische gedeelte 
daarvan zou ik willen bekijken voordat ik hierover het woord voer zonder 

hiertoe bevoegd te zijne 

DE HEER F.D.FIGAROA: Mijnheer de Voorzitter, ik zou graag willen weten 

of er op het ogenblik genoeg geld is, dat hier een parkeerplaats kan 
worden aangelegd aan de stranden. Er zijn daar zo nu en dan veel auto's 

geparkeerd en er gebeuren wel eensongelukken, maar gezien de financiële 
situatie, waarin wij op het ogenblik verkeren, wil ík vragen of het zo 

dringend is, dat wij f,„55,000 uitgevene Wij hebben pas een behoorlijk 

bedrag gevoteerd voor de aanleg van de toegangswegen bij het Manchebo 
Beach Hotel. Mijnheer de Voorzitter, volgens mij zou dit even kunnen 

wachten. Ik dank U, 

DE HEER E.R.FINCK: Mijnheer de Voorzitter, onze fraktie heeft voldoende 
vertrouwen in de deskundigheid van de adviseurs van het Bestuurscollege 
en wij zien zeker de noodzaak hiervan in. Desniettemin wil deze fraktie 
wel tegemoetkomen aan het verzoek van de heer Eman om — als ik het goed 
begrepen heb - dit te verwijzen naar de commissie vergadering om ons in 
de gelegenheid te stellen dit rustig te bekijken, Tegen het verzoek van 

de heer Eman hebben wij geen bezwaar, Mijnheer de Voorzitter, 

DE VOORZITTER: Ik kan de heer Eman antwoorden, dat wij in principe geen 
bezwaar hebben om het plan voor te leggen. Wij hebben dit niet gedaan; 

omdat in de regel dat alleen maar gedaan wordt, bij dergelijke voor- 
stellen, wanneer de Raad erom heeft verzocht. Ik kan U de verzekering 
geven, dat dit zeer grondig is bekeken, Wij zullen dit dan verwijzen 
naar de huishoudelijke vergadering en het Bestuurscollege zal dus het 
plan laten vermenigvuldigen en ieder raadslid een plan doen toekomen 
met een beschrijving. Dit zal dus vragen met zich meebrengen hetgeen ik 
enigszins betreur. In antwoord op de vraag van de heer Figaroa die zich 
afvraagt in hoeverre dat terzake is, kan ik de heer Figaroa mededelen 
dat volgens de verkeerspolitie de gituatie daar levensgevaarlijk iss 



l - 7 

Vooral de Eagle Beach wordt de laatste tijden zeer veel gebruikt 

door de bevolking zelf, Het is juist het strand dat de Overheid ge- 

projekteerd heeft voor de lokale bevolking. Er wordt intensief gebruik 

van gemaakt op weekends, maar ook 's avonds, vooral met volle maan 

en het is gebleken dat de situatie daar, zoals hij nu ligt, zeer ge- 

vaarlijk is. Ik kan misschien in herinnering brengen dat daar reeds twee 

doden gevallen zijn als gevolg van de verkeerssituatie, Dus als U het 

mij vraagt, dan is het zeer urgent. Liever gisteren dan morgen. 

Ik geloof, dat een mensenleven zeker f,55,000 waard is. 

Maar als de Raad er op staat om dit bedrag aan te houden dan zijn wij 

dus bereid het stuk naar de huishoudelijke vergadering te verwijzen 

en het plan te zijner tijd aan de Raad te doen toekomen voor behande- 

ling in een openbare Eilandsraadsvergadering. 

Op voorstel van de Voorzitter wordt dit stuk verwezen naar de huishoude- 

lijke vergadering. 

5, Brief van het Bestuurscollege dd, 5 januari 1967, betreffende de 

reconstructie van wegen te Oranjestad, (Ageno. 7857/1966; bijlage 

1967 no. 5 Te 

DE HEER E.R.FINCK: Mijnheer de Voorzitter, namens deze fraktie wil 

ik U verzoeken dit agendapunt te verwijzen naar de huishoudelijke 

vergadering « 

DE HEER W.C.ANSLIJNs Mijnheer de Voorzitter, ik was van plan een 

waarschuwende stem te laten horen in verband met dit punt, maar nu ben 

ik blij, dat het teruggaat naar de huishoudelijke vergadering . 

Ik hoop, dat het Bestuurscollege met een nieuw voorstel komt, dat 

rekening zal houden met de toestand te San Nicolaas en de wensen van 

de bewoners van San Nicolaas. 

DE VOORZITTER: Ik kan de heer Anslijn de verzekering geven, dat het 

Bestuurscollege, net als altijd in het verleden, ook in de toekomst 

rekening zal houden met de verlangend in het belang van San Nicolaas, 

Op voorstel van de Voorzitter wordt dit stuk verwezen naar de huishoude- 

lijke vergadering, 

6. Brief van het Bestuurscollege dd. 5 januari 1967, betreffende het 

bouwen van een omheining bij de St. Antoniusschool te Savaneta. 

Ag.noe LOl40/1966; bijlage 1967 no, 4). 

DE HEER C.A,EMANs Mijnheer de Voorzitter, ik heb geen bezwaar, 

Eileen zou ik willen vragen of een omheining eigenlijk zoveel geld 

koste Ook, Mijnheer de Voorzitter, zou ik graag willen weten waarvan 

de omheining gemaakt wordt. 

DE HEER LeA.I.CHANCE: Mijnheer de Voorzitter, verschillende malen 

heb ík gevraagd om een nieuwe omheining te plaatser. om de Paulusschool 

te San Nicolaas, Een paar maanden geleden is men hiermee begonnen, 

maar nu blijkt, dat het weer stopgezet is. Ik zou het Bestuurscollege 

vragen of er enige reden is waarom men gestopt is met de onheininge 

DE HEER D.TROMP, GEDEPUTEERDE: Mijnheer de Voorzitter, op de eerste 

plaats wil ik de heer Eman antwoorden, ten aanzien van zijn vraag 

of een omheining eigenlijk zoveel kost, Zoals in de Memorie van 

Antwoord staat is het een omheining met een lengte van 265 meter, dus 

helemaal rondom de school, 
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Wij zijn daar verschillende keren geweest en ik heb ook op die school 

gestaan, dus ik weet onder andere hoe gevaarlijk de situatie is vooral 

als de school uitgaat, omdat deze school gelegen is openbare wegen. 

Dit terrein wordt ook gebruikt aks open terrein voor het spelen van 

kinderen na schooltijd en als doorgargsterrein voor iedereen, Dus daarom 

is dit bedrag zeer zeker verantwoord, Deze omheining wordt gemaakt van 

wat men noemt harmonicagaas, bekleed met plastic. 

Wat de omheining van de Don Boscoschool en het Augustinus College op 

San Nicolaas betreft, moet ik zeggen, dat de bouw daarvan in volle 

gang is, zowel van de Don Boscoschool als het Augustinus College, 

Dus van het werk dat gestaakt is, is mij niets bekend. Daarvan zijn wij 

niet op de hoogte gesteld door het hoofd van die scholen. 

DE VOORZITTER: Dus, Mijnheer Chance, waarom de werkzaamheden gestopt 

Zijn, is mij niet bekend, Wij hebben opdracht gegeven om het werk uit 

te voeren. Misschien is het in verband met vakantie van arbeiders. 

Maar wij zullen het onderzoeken en zorgen dat dit werk zo spoedig 

mogelijk wordt hervat. 
In verband met de vraag van de heer Eman, geloof ík niet, dat hij ge- 

vraagd heeft in hoeverre dit bedrag verantwoord was, 

De vraag was, hoe komt het bedrag zo hoog. Ik kan de heer Eman antwoorden 

dat dit bedrag berekend is door Dienst Openbare Werken. Ik moet U zeggen; 

dat ik er ook van opgekeken heb. Vandaar dat ik daar persoonlijk naar 

toe ben gegaan met de heer Tromp, 

Zonder hoof delijke stemming wordt het voorstel van het Bestuurscollege 

aangenomen. 

De Voorzitter sluit de vergadering . 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van . … … « es « ee 

De Gezaghebber; 

De Sekretaris, 


